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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 6/2020 

Datum konání: 7. 7. 2020 

Místo konání: Městský úřad Kyjov, malá zasedací místnost  

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov   

 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.30 – 17.15 hod. 

 

Program jednání: 

1. Generel zeleně 

2. Projekty ORM  

3. Adaptační opatření v krajině a ve městě 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Generel zeleně 

 

Komise nemá připomínek k metodice zadání generelu zeleně města Kyjova. 

 

 

2. Projekty ORM  

 

Návrh úpravy uličního prostoru – ul. Žižkova 

 

Komise má k předloženému návrhu následující připomínky: 

 namísto kolmých parkovacích stání (v části ulice od lávky přes Kyjovku směrem k ul. 

Jungmannova) doporučuje KŽP vybudovat stání podélná, 

 parkovací stání vybudovat ze zatravňovacích dlaždic, 

 v případě náhradní výsadby stromů upřednostnit ovocné druhy stromů. 
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Propoj Boršov – cyklostezka Kyjov-Bohuslavice 

 

 komise bere na vědomí, že třešeň v severozápadním rohu uvažovaného propoje zůstane 

zachována, 

 při realizaci propoje omezit co nejvíce kácení keřů a stromů, 

 pokud nebude realizováno napojení na ul. Severní nebudovat v tomto místě křižovatku. 

 

Shora uvedené připomínky budou předány panu Pekárkovi, vedoucímu ORM. 

 

 

3. Adaptační opatření v krajině a ve městě 

 

Komise byla seznámena s prezentací k uvedené problematice, jenž byla rovněž představena 

na jednání zastupitelstva města. K navrhovaným adaptačním opatřením proběhla diskuse.  Na 

další jednání komise je plánována prezentace ze strany odborné agentury. Komisí budou poté 

navrženy konkrétní opatření, jenž budou předloženy zastupitelstvu města.   

 

 

4. Kontrola úkolů 

 

 Obnova polní cesty od vodojemu u silnice do Bukovan do „Sobůlského“ lesa 

Další možnosti napojení budou diskutovány na některém z příštích jednání komise. 

 Lokalita Za Humny 

Srovnání terénu návozem hlíny - Ing. Šimeček sdělil, že srovnání bude provedeno po dohodě 

s p. Krakovskou. 

 

 Lesopark U Vodojemu 

TS Kyjov provedou seč travin a část biomasy bude převezena ke stromům na Alej života, kde 

bude rozhrabána, aby zde mohlo proběhnout vysemenění.  

 

 Vodičkova louka 

Mgr. Veverková připravila dokument Návrhy pro změnu stavu lokality „Vodičkova louka“ v 

k.ú. Bohuslavice u Kyjova. Uvedený dokument bude zaslán panu Vodičkovi k vyjádření, která 

ze zde navržených variant je pro něj akceptovatelná.   

 

 VKP „V Podsedkách“ 

Mgr. Veverková sdělila, že zatím není známo rozhodnutí o poskytnutí dotace na provedení 

managementových opatření v letošním roce. V této souvislosti požádala TS Kyjov o prořez 

padlých stromů do cest a o provedení seče nežádoucího porostu a travin na cestě od lokality 

„Hrad“. 

 Obnovení značení NS 

Úkol trvá. 
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 Memorandum s Povodím Moravy 

Ing. Berka doporučil iniciovat v měsíci září schůzku na Povodí Moravy k další diskusi 

k provedení revitalizace Kyjovky, jenž by měla navazovat na provedení protipovodňových 

opatření.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá. 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Exkurze je odložena na podzimní termín.  

 

 Problematika odchytu holubů 

Od 1. 9. 2020 bude zahájen odchyt do klecí: za zdravotní školou, v areálu mlékárny a na 

dvoře budovy Masarykovo náměstí 56.   

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek informoval komisi o podnětech ke kácení následujících dřevin: 

 borovice – ul. Kollárova (vnitroblok) 

 prunus – ul. Nádražní 

 2 ks břízy, 2 ks javory – Sídliště Za Stadionem 

 lípa – park Sv. Josefa.  

 

Komise nemá námitek proti kácení uvedených dřevin. 

 

 

6. Různé 

Ing. Berka 

 cesta do Chrastí – TS Kyjov provedou seč ještě jedenkrát do konce srpna, 

 budova knihovny – realizace „zelené“ střechy, bude řešeno po návštěvě LIKOSu, 

 problematika vybudování dobíjecí stanice pro elektromobily ve městě – do konce roku 

2021,   

 dobíjecí stanice pro elektrokola v IC, 

 používání stroje na ekologickou likvidaci plevele - Ing. Šimeček informoval o používání 

stroje (Masarykovo náměstí, ul. Nětčická, Květná, Bezručova, Köhlerova, Yvetotská, 

hřbitov Kyjov a jeho okolí, sídliště U Vodojemu), 

 problematika údržby travnatých ploch se zvláštní péčí – TS Kyjov provedou seč všech 

ploch, vyjma částí ploch u hřbitova a u elektrorozvodny. 
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Mgr. Veverková 

 upozornila na špatný stav dvou nedávno vysazených lip před ZŠ v Bohuslavicích a 

doporučuje je nahradit sazenicemi s menším obvodem kmínku. 

 

Mgr. Lungová 

 lesík v Polámaných – provést prořezávku, obchůzka v této lokalitě bude provedena v 

říjnu, 

 tlumočila požadavek SVJ Mezi Mlaty k vysazení stromu – platanu. Ing. Šimeček 

upozornil na nevhodně zvolený druh stromu, který dosahuje velkého vzrůstu a do této 

lokality není vhodný, doporučuje vysadit lípu. 

 

Ing. Celý  

 upozornil na stav dvou lip v Bohuslavicích, bude prověřeno TS Kyjov. 

 

Ing. Blažek 

 požádal komisi o zvážení, příp. navržení kandidátů na Cenu starosty města, Cenu města 

Kyjova nebo na čestné občanství.     

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:   

 

Úkoly pro členy komise:   

 

 

Termín dalšího jednání:   

20. 8. 2020, 15:30 hod.  

 

 

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


